
 

Geacht college,  
 
Tijdens de commissievergadering van 1 november jongstleden heeft de CDA fractie een vraag gesteld 
over het proces en de verdere opvolging rondom de Bosberg. De wethouder gaf aan enkele vragen 
niet direct te beantwoorden. Gezien het voortraject van het proces en het belang voor de inwoners 
van de wijk willen we hierover graag enkele schriftelijke vragen stellen. 
 
1) Klopt het dat er eind april definitieve tekeningen van de wijkinrichting etc. gestuurd zouden 
worden naar bewoners van de Bosberg? 

2) Klopt het dat deze tekeningen tot op heden nog niet zijn toegestuurd aan de bewoners van de 
Bosberg? Zo ja, wat is hiervan de reden? 

3) Is er in de tussentijd communicatie geweest vanuit de gemeente richting de bewoners? Waarom 
wel of niet? 

4) Kunt u een overzicht geven van de genomen stappen en het proces tot nu toe? 

5) Kunt u een overzicht geven (met tijdslijnen) van de te nemen stappen in de komende periode? 

6) Op welke wijze worden bewoners betrokken dan wel geïnformeerd over de te nemen stappen? 

7) Kunt u aangeven of er sprake is van vertraging t.o.v. de oorspronkelijke planning? Zo ja, kunt u 
aangeven op welke onderdelen dat is en hoe groot deze vertraging is ten opzichte van de 
oorspronkelijke planning? 

8) Indien er sprake is van vertraging, wat zijn daarvoor dan de redenen? 

9)Indien er sprake is van vertraging, zitten hier financiële consequenties aan? Zo ja, van welke 
grootte? 

 

Wij danken u hartelijk voor de beantwoording van de vragen. 

Hartelijke groet, 
Fractie CDA Boekel Venhorst 


